
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

W związku z konsultacjami społecznymi projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie regulaminu budżetu 

obywatelskiego miasta Krakowa oraz nowej koncepcji wypracowywania projektów o charakterze ogólnomiejskim 

trwającymi od dnia 30.10.2020r. do 20.11.2020r. zapraszamy do składania własnych uwag i rekomendacji 

dotyczących procesu BO w Krakowie przez wypełnienie formularza konsultacyjnego.  

✓ Podczas pierwszego etapu konsultacji pojawiły się szczegółowe pytania i wątpliwości wobec 

prezentowanej koncepcji. Zebraliśmy je w poniższą listę. Odpowiedzi na nie, możecie Państwo 

rozważyć jako jeden z elementów, które zawrzecie w składanych formularzach konsultacyjnych.    

 

Pytania dotyczące całości procesu BO: 

1. Jaki jest obecnie cel (cele) Budżetu Obywatelskiego? Jaki powinien być? 

2. W jaki sposób zachęcić nowych mieszkańców do składania wniosków i pomysłów? 

3. W jaki sposób pomóc i ułatwić wnioskodawcom pisanie wniosków? 

4. W jaki sposób ułatwić wnioskodawcom współpracę pomiędzy sobą, wzajemne nawiązywanie 

kontaktu (zwłaszcza tym wykluczonym cyfrowo)? 

5. W jaki sposób doprowadzić do dyskusji na temat potrzeb i pomysłów przed składaniem 

wniosków? 

6. Jak zmniejszyć liczbę negatywnie zweryfikowanych wniosków? 

7. Czy to ważne, by projekty były wypracowywane grupowo? 

8. Jeżeli jest to ważne, to w jaki sposób sprawić by projekty były grupowe, nie indywidualistyczne?  

9. Jak rozwiązać problem nadmiernego obciążenia urzędników w czasie procesu weryfikacji, które w 

tym momencie uniemożliwia dalsze rozbudowywanie kontaktu z wnioskodawcą?                                                                                                                             

 

Pytania dotyczące warsztatów: 

10. Czy należy rozważyć wprowadzenie głębszych zmian w BO? 

11. Czy głębsze zmiany w BO należy zaplanować na rok 2021 czy na rok 2022? 

12. Co Pan/Pani sądzi o formule warsztatowego wypracowywania projektów? 

13. Czy powinny być jedyną ścieżką, czy fakultatywną? Czy może Pana/Pani zdaniem nie powinno być 

takiej ścieżki w ogóle? 

14. Czy pierwszym obszarem, w którym zostałoby wprowadzone warsztatowe wypracowywanie 

projektów powinien być obszar ogólnomiejski? Czy może dzielnicowy? A może powinna to być 

jedna wybrana dzielnica? 

15. Co Pan/Pani sądzi o pomyśle podziału kwoty budżetu ogólnomiejskiego na dwie części: 

warsztatową i indywidualną? 
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